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Zápis z jednání řádné konference spolku Regionální svaz stolního tenisu Břeclav, z.s. 

Místo a datum jednání: Billiard club, Střední 604/1, Velké Pavlovice, 29.5.2023 v 17:00 hodin 

Svolavatel: Pavel Halas (nar. 15.8.1968) 

Přítomni: - viz listina přítomných 

 

Průběh jednání: 

 

1.) Zahájení 

Schůzi zahájil předseda RSST BV Pavel Halas 

 

2.) Volba  pracovních funkcí: 

mandátová komise: Libor Melichar, Pavel Miklík 

PRO: 23, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

- zapisovatel: Pavel Halas 

- PRO: 23, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

- návrhová komise: Pavel Halas, Marek Jangl 

- PRO: 23, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

- ověřovatelé zápisu: Václav Šafařík, Radek Papež 

- PRO: 23, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

- mandátové komise se ujala své funkce a konstatuje přítomnost 20 delegátů z 31 možných, 

disponujících 23 hlasy rozhodovacími, což je více než nadpoloviční většina členů s právem 

rozhodovacím a konstatuje, že řádná konference Regionálního svazu stolního tenisu  

Břeclav, z.s. je usnášeníschopná. 

- Usnesení 1: Konference zvolila do pracovních funkcí výše uvedené delegáty,  

je přítomen nadpoloviční počet delegátů a konference je usnášeníschopná 

 

 

3.) Schválení programu, jednacího řádu  

Schválení programu jednání: Pavel Halas navrhuje doplnit před diskusi bod jednání 

Organizace soutěží v rozsahu sezón 2022-23 a 2023-24 

Přítomní schválili program dle pozvánky s navrženou změnou 

PRO: 23, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

Schválení jednacího řádu: Přítomní schválili navržený jednací řád  

PRO: 23, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

- Usnesení 2: Konference schvaluje upravený program jednání a jednací řád  

 

 

4.) Zpráva předsedy RSST 

Pavel Halas přednesl zprávu o činnosti za sezónu 2022-23. 

Usnesení 3: Konference bere zprávu na vědomí 

 

 

5.) Schvalování čerpání rozpočtu v roce 2022 

Petr Goliáš přednesl zprávu dozorčí rady k rozpočtu za rok 2022.  

Dozorčí rada doporučuje delegátům konference schválit plnění rozpočtu za rok 2022 – celkové 

příjmy dosáhly částky 138.880,- Kč, celkové výdaje částky 107.171,- Kč. Zůstatek finančních 

prostředků na účtu ke 31.12.2022 činil 97.573,64 Kč. 

Hlasování o schválení čerpání rozpočtu za rok 2022: 

PRO: 23, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení 4: Konference schvaluje čerpání rozpočtu v roce 2022 
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6.) Schvalování návrhu rozpočtu na rok 2023 

Pavel Halas přednesl návrh rozpočtu na rok 2023. 

Následně bylo hlasováno o návrhu rozpočtu - příjmy ve výši 110.100,- Kč,  

výdaje ve výši 149.549,- Kč, schodek bude uhrazen z výnosů předchozích období. 

Hlasování:  PRO: 23, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení 5: Konference schvaluje návrh rozpočtu na rok 2023 

 

7.) Organizace soutěží v rozsahu sezón 2022-23 a 2023-24 

Pavel Halas přednesl žádost klubu SPORT Němčičky, aby s míčky XUSHAOFA bylo možné 

hrát i v následující sezóně. 

Hlasování: PRO: 22, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1 

Návrh byl přijat. 

Usnesení 6: Konference ukládá VV RSST BV zapracovat do rozpisu soutěží možnost hrát  

s plastovými míčky značky XUSHAOFA. 

Pavel Halas informoval přítomné o tom, že došla zásoba míčků pro okresní přebory. Doposud 

se hrálo z míčky Hanno. Z rozpravy vyplynuly návrhy na pořízení míčků Joola Flash nebo 

Joola Prime. Hlasování: Joola Prime 4, Joola Flash 13, zdržel se 6 

Usnesení 7: Konference ukládá VV RSST BV používat pro okresní přebory míčky Joola Flash. 

 

Pavel Halas informoval o chybě při stanovení práva startu v soutěži OP4 v následující sezóně. 

Jarmil Páleník navrhuje, aby v soutěži OP4 v následující sezóně startovalo 13 družstev. 

Hlasování 11/0/12. Návrh nebyl přijat. 

V následné rozpravě se probíraly varianty pro počty družstev v soutěžích OP4 a OP5. Jan 

Matlach uvedl, že Agrotec Hustopeče nebude přihlašovat družstvo do soutěže OP2. Zdeněk 

Darmovzal následně navrhnul, aby právo startu v soutěži OP4 získala družstva, která se letos 

umístila na 2.-11. místě v této soutěži. Soutěž OP4 aby měla v příští sezóně 12 družstev 

v případě, že se do soutěže OP5 přihlásí alespoň 5 družstev. Přihlásí-li se 4 a méně družstev 

budou družstva zařazena do soutěže OP4. 

Hlasování 22/0/1. Návrh byl schválen 

Usnesení 8: Konference ukládá VV RSST BV tuto úpravu v hodnocení soutěží 2022-23:  

právo startu v soutěži OP4 získala družstva, která se umístila na 2.-11. místě v sezóně 2022-23.  

Usnesení 9: Konference ukládá VV RSST BV tuto úpravu v přípravě soutěží 2023-24:  

Soutěž OP4 bude mít v příští sezóně 12 družstev v případě, že se do soutěže OP5 přihlásí 

alespoň 5 družstev. Přihlásí-li se 4 a méně družstev budou tato družstva zařazena do soutěže 

OP4. 

  

8.) Diskuse 

Jaroslav Hýbner informoval o zájmu o školení trenérů licence D, které by bylo možné 

uspořádat v průběhu měsíce září, při počtu alespoň 8 zájemců. Pavel Halas odpověděl,  

že v případě dostatečného zájmu bude školení realizováno. 

 

9.) Usnesení 

Návrhová komise předložila souhrn usnesení Konference RSST BV. 

Schvalování přijatých usnesení: 

PRO: 23, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

 

10.) Závěr 

Pavel Halas poděkoval všem přítomným za účast a konferenci Regionálního svazu stolního 

tenisu Břeclav, z.s. ukončil. 

 

Zapsal:  Pavel Halas 

 

 

Zápis ověřil: Radek Papež      Václav Šafařík 


